
  

 

 
 

 

 
 

AFDELING Jabbeke 

    
  

 

 
 

 
Jabbeke                      20 februari ’19 

 
 

Aan het college van Burgemeester en Schepenen 

Aan de Burgemeester Dhr. Vanhessche Daniel 
Aan de algemeen directeur Dhr. Gabriel Acke 

 
 

Betreft: schriftelijke vraag - Everzwijn populatie – Jabbeke  
           

 
Geachte, 

 
Naar aanleiding van een voorval gepubliceerd in diverse media op 19 februari 

laatsleden waarbij een fietser zwaargewond werd door een aanval van een 
everzwijn en wij in het verleden ook werden geconfronteerd met de 

aanwezigheid van everzwijnen op het grondgebied Jabbeke had ik graag 
antwoord op volgende vragen. 

 

• Zijn er recent meldingen van everzwijnen op het grondgebied Jabbeke 
gemeld? 

• Zo ja, om hoeveel meldingen gaat het hier? 
 

• Werden er in samenspraak met Agentschap Natuur en Bos klopjachten 
gehouden ter bestrijding overlast everzwijnen 2018? 

         Zo ja, graag het resultaat.  
          

 
 

Met vriendelijke groet, 
 

Reinhart Madoc  
Gemeenteraadslid 

 


